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FORMACIÓ SANT JULIÀ DE LÒRIA

Sessió sobre 
traumatologia

El Servei Andorrà d’Atenció Sani-
tària va oferir ahir una nova sessió 
clínica. La jornada, que va tenir 
lloc a la sala d’actes de l’hospital, 
va tractar sobre la síndrome d’atra-
pament femoro-acetabular i el 
nou diagnòstic en pacients joves. 
La ponència va anar a càrrec del 
doctor Santiago Raggio, metge es-
pecialista en cirurgia ortopèdica i 
traumatologia. 

Nou aparcament 
de 18 places

Sant Julià de Lòria disposa d’un 
nou aparcament a la zona del Pont 
de Fontaneda. El nou pàrquing 
horitzontal, de 400 m2, disposa 
de 18 places. És de zona blava 
i, a banda de completar l’oferta 
d’aparcament de la carretera de 
Fontaneda, donarà servei als ciu-
tadans que van al cementiri. La 
infraestructura és propietat del 
Govern, que l’ha cedit al Comú. 

// T. M. // C. DE SANT JULIÀ DE LÒRIA

IMPOSTOS

El Govern analitzarà l’informe 
de l’IGI encarregat pels cònsols
El ministre portaveu, Jordi Cin-
ca, va assegurar ahir que analit-
zaran l’informe encarregat per les 
corporacions sobre l’impacte que 
tindrà l’IGI en la recaptació per 
ITP, per saber si s’ha de prendre 
alguna mesura correctora i per si 
hi ha alguna vulneració de com-
petències. 

Cinca va exposar que la re� e-
xió ha de ser més aprofundida, 
passant a analitzar les competèn-

cies i transferències comunals. 
En aquest sentit va insistir que 
la dinàmica d’increment de les 
transferències s’ha d’avaluar en 
consonància amb les competèn-
cies dels comuns i va recordar 
que el pressupost del 2013 recull 
un important creixement de les 
transferències. 

Per la seva bada, la cònsol ma-
jor de Sant Julià de Lòria, Mont-
serrat Gil, va explicar ahir en de-

claracions a Ràdio Nacional que 
els cònsols es decanten perquè 
l’ITP passi a ser un tribut només 
comunal. Al mateix temps no va 
descartar plantejar una qüestió 
d’inconstitucionalitat, però es 
va mostrat partidària d’arribar a 
acords amb el Govern “per trobar 
una solució satisfactòria per a to-
tes les parts”.

Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Amb motiu del Dia de les bi-
blioteques el 24 d’octubre, les 
biblioteques comunals d’En-
camp i del Pas de la Casa aco-
lliran el primer Campionat de 
Scrabble en català. Els infants 
de 8 a 14 anys competiran de 
17 a 20 hores i els majors de 
15 anys ho faran de 20 a 22. 
Les persones interessades 
s’han d’inscriure-s’hi abans 
del 23 d’octubre.

Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

PRESSUPOST DEL GOVERN PER AL 2013

El PS creu que la previsió d’ingressos 
està infl ada en almenys 20 milions

El Partit Socialdemòcrata con-
sidera que el pressupost del Go-
vern per al 2013 “no respon al 
que el país necessita” ni tampoc 
al discurs públic de l’executiu de-
mòcrata. L’exministre Pere López 
va destacar que la previsió d’in-
gressos “no és realista i suposa 
una reducció arti� cial del dè� cit”. 

En aquest sentit va indicar que 
no es tenen en compte les últi-
mes modi� cacions del Govern en 
l’impost de societats, que fan que 
s’in� in els impostos directes en 
20 o 25 milions. López va recor-
dar que “és la vella pràctica” que 
feien els governs anteriors al PS.

La formació també critica 
l’augment de les despeses de fun-
cionament, que només en parti-
des de relació especial creixen un 
13%, va dir López. També creix 

en més del 80% el capítol de re-
unions, conferències i cursets; els 
desplaçaments i viatges, que pu-
gen un 35%, o el capítol de proto-
col, que creix un 24%.

Per contra, baixen partides que 
creuen que haurien de tenir més 
pes, ja que sustenten l’Estat del 
benestar. Així, lamenten que dis-
minueixin les inversions a l’hospi-
tal i les escoles, les transferències 
per al funcionament dels centres 
sanitaris i escolars i la universitat. 
López va afegir que l’increment 
de la partida de social no és per 
una voluntat política, sinó “per la 
situació a la qual s’ha de fer front i 
a la qual han contribuït”. 

El PS també creu que la inver-
sió és insu� cient i destaca que no 
recull cap mesura de reactivació 
econòmica. 

D’altra banda, el grup parla-
mentari socialdemòcrata ha en-
trat tres preguntes amb caràcter 
d’urgència per ser contestades 
en la sessió del Consell General 
d’avui. El PS vol saber quantes 
sol·licituds d’informació en ma-
tèria � scal s’han rebut d’Espanya, 

França i Portugal entre el maig del 
2011 i el setembre del 2012. Tam-
bé es pregunta sobre el malestar 
de les entitats esportives, i quan-
tes infraccions hi ha hagut per la 
setmana de l’isard.
Agències // Andorra la Vella
@mes_andorra 

// Lamenta que es retalli en sanitat i educació i que no hi hagi mesures de reactivació

Judith Salazar i Pere López van comparèixer ahir.
  // AGÈNCIES


